
ЧРЕЗ Г-ЖА АСЯ АСПАРУХОВА- 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ 

ДО 

Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ- 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 

П И Т А Н Е 

от 

Васил Тодоров- общински съветник 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КМЕТЕ, 

Във връзка с намеренията на Общинска администрация да предприеме действия по защита на 
обществения интерес в договора на общината с фирмата, стопанисваща павилионите „Lafka“ 
бих искал да задам следните въпроси: 

- Проучена ли е възможността да не се предприема традиционното при подобни казуси 
действие по премахване на временните търговски съоръжения, а да се потърси вариант 
за обезщетение за пропуснатите ползи на общината чрез обезщетяването и (на 
общината) чрез и със самите павилиони (след оценка на настоящата им стойност)? 
 

- Сигурен съм, че до подобни преговори и договореност може да се стигне с ликвидатора 
на фирмата, управляващ нейните остатъчни активи (финансови и материални). 

Предимството на подобни действия могат да бъдат намерени в следните посоки: 

- Павилионите са замислени и изпълнени като обекти предназначени за търговска 
дейност с бързооборотни стоки с ергономичен и функционален дизайн и добро 
качество на изпълнението. Уеднаквени за територията на целия град. 

- Премахването на павилионите с техника и организация на общинска администрация с 
очаквано материално възмездие от страна на фирмата в ликвидация за направените 
разходи са действия с неясен и отложен в необозримо бъдеще положителен 
(заплащане на разходите) финал. 

- Запазването на павилионите (чрез приспадане на задължения от страна на фирмата 
собственик в ликвидация) предполагат бързото им обявяване на търг за отдаването им 
под наем. 

- Ще се избегне сложната процедура по приемането на стандартизиран архитектурен 
проект за преместваеми търговски обекти, които могат да бъдат изградени на тяхното 
място. 

- Ще се избегнат излишните разходи по изграждането на тези обекти (независимо дали 
са за сметка на наемателите (срещу приспадане на бъдещи наеми) или за сметка на 
общинския бюджет. 

Моля за писмен отговор! 

Подпис: ВТ 


